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Vragen van het lid Dille (PVV) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat ADHD onterecht als neurobiologische 
hersenziekte wordt gekwalificeerd. (ingezonden 3 mei 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «ADHD meestal geen ziekte»?1 

Vraag 2
Is het u ook bekend dat de farmaceutische industrie grote belangen heeft bij 
de diagnose ADHD? 

Vraag 3
Bent u van mening dat de invloed van de farmaceutische industrie op de 
gezondheidszorg zo klein mogelijk moet blijven om belangenverstrengeling 
en medicalisering tegen te gaan? 

Vraag 4
Bent u van mening dat kinderen niet blindelings aan receptmiddelen, zoals 
bijvoorbeeld Ritalin, mogen worden blootgesteld? 

Vraag 5
Bent u bereid naar aanleiding van dit onderzoek het uitschrijven van 
ADHD-medicijnen onder strikte voorwaarden te stellen om onnodig voor-
schrijven of het voorschrijven van een onevenredige dosis te voorkomen? Zo 
nee, waarom niet?

1 Telegraaf, 3 mei 2012.
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